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Abstract (en)
A flat container tube (10) is built into the lid (52) of an attaché case (50) with a handle (51) in such a way that it requires the least possible space
and remains invisible behind the interior fitting. The shape of the container tube (10) is a flat rectangle. A flat-rectangular, telescopic umbrella (20)
is inserted detachably in the tube (10). The handle of the umbrella (20) is retained in the tube by a lock. When this lock has been released, a spring
inserted into the central stick of the umbrella (20) pushes the handle of the umbrella (20) out to the extent that it can be gripped conveniently by
the user. The combination of the container tube (10) and the telescopic umbrella (20) can be mounted in all types of bags and cases, even in pilots'
bags, suitcases, document cases, attaché cases, handbags and travel bags. <IMAGE>

Abstract (de)
In den Deckel (52) eines Aktenkoffers (50) mit Handgriff (51) ist eine flache Behälterröhre (10) so eingebaut, daß sie möglichst wenig Platz benötigt
und hinter der Innenausstattung unsichtbar bleibt. Die Form der Behälterröhre (10) ist flach rechteckig. In die Röhre (10) ist ein flach rechteckiger,
teleskopierbarer Taschenschirm (20) lösbar eingesetzt. Der Griff des Schirms (20) wird durch eine Verriegelung in der Röhre festgehalten. Nach
Lösen dieser Verriegelung drückt eine in die Mittelstange des Schirms (20) eingesetzte Feder den Griff des Schirms (20) so weit heraus, daß er
vom Benutzer bequem gegriffen werden kann. Die Kombination von Behälterröhre (10) und teleskopierbarem Taschenschirm (20) läßt sich bei
allen Arten von Taschen und Koffern montieren, auch in Pilotenkoffern, Reisekoffern, Aktenmappen, Aktentaschen, Handtaschen und Reisetaschen.
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